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             Astăzi, 17.02.2023, s-a afișat la sediul Primăriei Municipiului Giurgiu din B-dul 
București, nr.49-51, o copie a „Procesului Verbal al ședinței extraordinare a Consiliului 
Local al Municipiului Giurgiu din data de 10 februarie 2023”, după aprobarea acestuia 
în ședința extraordinară a Consiliului Local din data de 17 februarie 2023, conform 
art.138, alin.(17) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul 
Administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 
       Totodată, 1 exemplar a fost înaintat Compartimentului Evidență Electorală și 
Monitorizarea Procedurilor Administrative, în vederea publicării pe pagina de internet a 
Municipiului Giurgiu.  
       Drept pentru care am încheiat prezentul Procesul - Verbal în 2 (două) exemplare. 
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  CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES - VERBAL 

 

      Încheiat cu prilejul desfășurării ședinței extraordinare a Consiliului Local din 10 
februarie 2023. 
      Prin Dispoziția nr.88 din 06 FEBRUARIE 2023, emisă de Primarul 
Municipiului Giurgiu, Consiliul Local al municipiului Giurgiu a fost convocat în 
ședința extraordinară pentru data de 10 februarie 2023, ora 1200. 

La începutul ședinței, situația prezenței consilierilor este următoarea: 

 
Prezenți: 

1. Funieru Cătălin 
2. Damian Marian 
3. Măroiu Marian 
4. Bușcu Gheorghe 
5. Gâdea Gheorghe  
6. Cioacă Ionuț 
7. Muscalu Ionel 
8. Dumitrescu Silviu 
9. Costache Robert Andrei 
10. Pălălău Gheorghiță Stelian  
11. Țigănilă George  
12. Ion Marian  
13. Pană Gheorghe 
14. Câinaru Codruț 
15. Nichita Tereza 

Absenți: 
16. Săndulescu Petronela - nemotivat 
17. Sîrbu Adelina - nemotivat 
18.  Ioniță Ciprian Liviu - nemotivat 
19. Daut Ioan Adrian - nemotivat 
20. Nicorescu Gelu - nemotivat 
 
 
 
 
 



     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Bună ziua, haideți să începem ședința de 
astăzi. Doamna secretar avem cvorum pentru susținerea ședinței? 
      Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Da doamna președinte, sunt prezenți 14 consilieri 
locali, absentează 6, doamna consilier Sîrbu Adelina, văd că Robert Costache a sosit între timp, 
Săndulescu Petronela, domnul Daut Adrian, domnul Nicorescu Gelu și domnul Ioniță Ciprian. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumesc, avem cvorum pentru susținerea 
ședinței, haideți să asculăm imnul. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Doamna secretar, vă rog supuneți la vot 
procesul verbal al ședinței Consiliului Local din data de 26.01.2023. 
      Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Supun aprobării procesul verbal al ședinței 
anterioare, cine este pentru? Unanimitate. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumesc! Supun la vot ordinea de zi cu cele 
5 proiecte. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Doamna președinte, dacă îmi permiteți să intervin? Retrag 
proiectul numărul 3 datorită unor inadvertențe juridice. Mulțumesc. 

Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Supun la vot ordinea de zi cu cele 5 proiecte, fără 
proiectul numărul 3 care este scos de pe ordinea de zi, cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate de voturi. 

Punctul 1: Proiect de hotărâre nr.36/06.02.2023 privind modificarea Hotărârii Consiliului 
Local nr.408/20.12.2022 privind aprobarea valorii actualizate a proiectului cu titlul „Standard 
de viață mai bun pentru locuitorii din teritoriul SDL Giurgiu”, cod SMIS 137490. 

    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
     Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun 
la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost votat cu unanimitate de 
voturi. 

Punctul 2: Proiect de hotărâre nr.37/06.02.2023 privind aprobarea participării Municipiului 
Giurgiu în cadrul proiectului „Dotarea cu mobilier, materiale didactice și echipamente 
digitale a unităților de învățământ preuniversitar și a unităților conexe”, în vederea finanțării 
acestuia în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență al României, Componenta 15 - 
Educație, în parteneriat cu Consiliul Județean Giurgiu. 

    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
     Domnul consilier Muscalu Ionel: Aviz favorabil. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei învăţământ, sănătate, social–
culturale, sportive, culte şi familie. 
     Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Aviz favorabil. 



     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun 
la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost votat cu unanimitate de 
voturi. 

Punctul 4: Proiect de hotărâre nr.39/06.02.2023 privind aprobarea rectificării Bugetului local 
de venituri și cheltuieli pe anul 2023. 

    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 

Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Să se consemneze că 
a sosit și domnul consilier Daut.  

Domnul consilier Câinaru Codruț: Deci am aici la pagina 17 unde zice articol, capitol, nu știu 
ce, capitolul 65.02 zice așa, bunuri și servicii, ce înțelegem prin bunuri și servicii? Sunt o unitate cu 
personalitate juridică, Colegiul Național Ion Majorescu, Liceu Teoretic, ce reprezintă aceste bunuri 
și servicii? Am căutat o explicație pentru ca să pricep. Nu trebuie să întreb? Ulterior nu mai trebuie 
să întreb nimic dar aș vrea să știu ce înseamnă aceste bunuri și servicii trimestriale eșalonate pentru 
Colegiul Național de la pagina 17. 

Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Cine ne poate răspunde? 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Economică și învățământ. 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Poate să răspundă Cristi. 
Doamna director Cristea Ioana: Deci sunt cheltuieli de funcționare. 
Domnul consilier Câinaru Codruț: Reprezintă și investiții?  
Doamna director Cristea Ioana: Dar nu funcționarea lui, dezvoltarea reprezintă investiții. 
Domnul consilier Câinaru Codruț: Atunci revin cu întrebarea care am pus-o, de exemplu la 

Colegiul Național Ion Majorescu care este singurul în principiu care este o problemă și la Școala 
Gimnazială Academician M. Voiculescu, în principiu, normal în trimestrul trei al fiecărui an este 
vacanță, unde cheltuielile trebuie să fie cumva diminuate, în marea majoritate a cazurilor sunt 
diminuate, numai că la Colegiul Național Ion Majorescu sunt 220.000 față de trimestrul unu unde 
sunt 140.000, trimestrul doi 160.000 și trimestrul patru unde sunt 151.000, cumva aceeași problemă 
este și la Școala Gimnazială Academician M. Voiculescu. 

Doamna director Cristea Ioana: Dacă îmi permiteți, aceste cheltuieli se fac de către 
Inspectoratul Școlar General, neinteligibil. 

Domnul consilier Câinaru Codruț: Nu știam de ce la ei este mai mult când în mod normal în 
trimestrul trei este cel cu vacanța iunie - august. 

Domnul primar Anghelescu Adrian:  Dar probabil cei de acolo și-au făcut un calcul, anumite 
investiții pe perioada școlară. 

Domnul consilier Câinaru Codruț: Investițiile nu sunt. Asta spun, nu sunt investiții. 
Domnul primar Anghelescu Adrian:  Cheltuieli de bunuri și servicii, decontări sau orice. 
Domnul Nedelcu Cristian: Cheltuieli care se fac pe perioada vacanței, cum sunt zugrăvire, 

reparare, se vopsește școala. 
Domnul consilier Câinaru Codruț: Dar zugrăvirea, reparații intră tot pe investiții? La 

întreținere și la servicii? 
Domnul primar Anghelescu Adrian:  Sunt banii alocați pentru fiecare unitate de învățământ iar 

ei din banii alocați pe perioada întregului an, ei își dislocă pe fiecare... 
Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Să se consemneze că a venit și domnul Ioniță. 

Dacă nu mai sunt alte discuții supun la vot, cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. 
Proiectul a trecut cu unanimitate de voturi. 



Punctul 5: Proiect de hotărâre nr.40/06.02.2023 privind diminuarea Bugetului de 
împrumuturi  interne pe anul 2023. 

    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei buget-finanțe, administrarea 
domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Dacă nu sunt, supun 
la vot. Cine este pentr 
u? Împotrivă? Se abține cineva? Proiectul a fost votat cu unanimitate de voturi. Declarăm ședința 
închisă. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Doamna președinte dacă îmi îngăduiți, domnilor 
consilieri, chiar dacă nu avem rubrica diverse consider că este de bun augur ca să vorbesc în numele 
colegului nostru, domnul consilier municipal Funieru Cătălin, ați văzut câteva atacuri din presa 
locală și nu numai și pe facebook cum că aici s-ar cheltui bani publici către prieteni, către membri 
de partid, ș.a.m.d. Dacă era așa cu această societatea aflată în insolvență Giurgiu Servicii Locale 
unde domnul Funieru are de recuperat bani din 2017 – 2018 ar fi fost primul lucru pe care să-l fac 
până să preia acest contract dezastruos din punctul meu de vedere și o să vă explic de ce este 
dezastruos. Nu a făcut acest lucru, nu și-a cerut banii, Primăria, GSL-ul este în urmă cu plățile către 
societatea unde este administrator domnul Funieru 4 – 5 luni de zile. Domnul Funieru pe baza unui 
rezultat bun nu a cheltuit decât 60% din fondurile alocate anului trecut urmând a fi fost cheltuite 
încă 40% rămase din cheltuiala anului trecut, cum s-a ajuns în condiția în care domnul Funieru a 
semnat acest contract? Acum 2 ani de zile cu toate că la conducerea Giurgiu Servicii Locale se afla 
jurist, aveam și jurist acolo și persoană desemnată pentru achiziții publice, domnul Funieru la 
preluarea mandatului cu întârziere datorită bolii pe care a avut-o de Covid a venit și mă aflam în 
situația eu, dumneavoastră, întreg orașul, de a pierde autorizația de funcționare a adăpostului de 
câini. Datorită faptului că nimeni nu se prezentase pe SEAP atuncea, SICAP ulterior timp de 
aproape 3 luni de zile, colegul nostru a venit în ajutorul Primăriei și a comunității și a preluat și 
toate lucrurile consemnate atunci cu câini înfometați, cu  lipsuri, câini maltratați, am avut parte de 
un rezultat bun pe un cost mai mic chiar dacă toate prețurile au crescut, domnul Funieru când a 
venit și a sărit în ajutorul comunității giurgiuvene a pus o singură întrebare, domne sunt 
incompatibil, ce trebuie să fac? I s-a raspuns că nu este nicio problemă, că trebuie să se retraga din 
calitatea de membru AGA al primăriei pentru această societate, unde îl desemnasem împeună cu 
colegii, tocmai pentru a se ocupa de problemele grave din adăpostul de câini. S-a dus la această 
societate, s-a înscris a fost singurul aproape 3 luni de zile, deci vă dați seama cât de avantajos este 
acest contract și s-a semnat contractul da? Dacă aveam parte de toate filtrele impuse de lege il 
anunța cineva că este incompatibil, domnia sa a depus declarație de interese în fiecare an, a 
specificat că deține acțiuni, a specificat că este consilier municipal, cineva trebuia să atragă atenția, 
dar într-un mod eronat, denaturat, se vrea a se duce această discuție în derizoriu pe cheltuiala 
banului public față de incompatibilitatea cu care se confruntă acest om. Acest om onest este unul 
dintre cei mai buni medici veterinari din orașul nostru, la atacurile acestea nu a știut cum să 
răspundă decât să rezilieze contractul,s-a reziliat acest contract și ne vom afla în ipostaza de acum 2 
ani de zile. Sper ca toți de aici să ia legătura cu orice medic veterianr, cabinet veterianr ca să preia 
acest contract ca să nu pierdem autorizația de funcționare. Vă mulțumesc!  

Domnul consilier Măroiu Marian: Numai puțin...Deci domnule primar noi nu avem nimic cu 
intențiile bune ale domnului consilier, evident că este o faptă bună și nu are nimeni a zice ceva, este 
o încălcare a legii pe care din știință sau neștiință, defapt orice consilier local.... 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Corect, este o încălcare a legii a incompatibilității iar 
rezilierea prevăzută la art. 92.... 



Domnul consilier Măroiu Marian: Rezilierea nu ne interesează, poate să rezilieze, la momentul 
încheierii contractului cu această societate, în momentul acela trebuia să demisioneze din funcția de 
consilier local, aceasta era singura problemă. De acum încolo indiferent că reziliează el sau nu 
contractul, cum să spun, abaterea rămâne pentru că eu îmi aduc aminte când am preluat mandatul, 
doamna secretar ne-a dat la fiecare în parte incompatibilitățile pe care le avem ca și consilieri. Știm  
foarte bine că noi nu avem voie să facem afaceri cu primăria.  

Domnul primar Anghelescu Adrian: De accea vă aduceam aminte că dânsul a preluat 
mandatul cu întârziere fiindcă a fost bolnav de covid și nu i-a fost înmânat acest document. Aceasta 
nu exclude practic necunoașterea legii dar ca orice lucru bun... 

Domnul consilier Măroiu Marian: Dar și când mergi în trafic, când te prinde poliția că ai 
încălcat legea nu te întreabă de ce nu ai cunoscut legea. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Domnul Măroiu dar ca să vedeți cum poate fi atacată 
imaginea unui om cinstit, onest care vrea să facă doar bine, fiindcă a fost dezastruos pentru timpul 
său de familie, domnul Funieru din câte știu eu nu are dificultăți financiare, nu-i trebuie acest lucru 
și nu-i trebuia un contract din care să piardă bani, nu să câștige. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Și eu îl apreciez, este un om deosebit și profesional. 
Domnul primar Anghelescu Adrian: Am înțeles, sper ca să înțeleagă toată lumea și de 

atacurile care sunt mânate întru-câtva spre defăimare, dacă s-a încălcat legea dar totuși art. 92, alin. 
6 prevedere faptul că dacă se reziliază contractul lucrurile încetează de drept. Credeți că dacă avea 
cineva vre-un avantaj nu-și dătea demisia din funcția de consilier municipal și nimeni nu  ataca cu 
absolut nimic? Sau îi dăteam contractul altcuiva sau rugam pe altcineva? Efectiv a fost o situație de 
criză de care aș dori să nu mai am parte acum în următoarele 90 de zile. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Domnul Câinaru. 
Domnul consilier Câinaru Codruț: Eu aș vrea să întăresc ce a spus domnul primar și să –l 

felicit pe domnul Funieru pentru ceea ce face la adăpostul de câini, nu exclud incompatibilitatea 
aceasta, nu, tocmai asta voiam să spun că săptămâna aceasta, săptămâna trecută m-am văzut cu 
domnul director de la GSL, am fost și la adăpostul de câini, mi-au fost povestite ce efoturi a făcut și 
ce avantaje a făcut domnul Funieru pentru GSL. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Dacă îmi permiteți, lucru acesta este consemnat anul 
trecut, calitatea serviciilor de la adăpost a fost premiat ca locul unu pe țară în România asupra 
calităților serviciilor medicale, vă dați seama. 

Domnul consilier Câinaru Codruț: Anul trecut eu nu eram aici, repet, eu din punct de vedere, a 
plecat, am discutat la telefon, cu domnul Funieru am avut o discuție în comisia de urbanism și am 
plecat de la ideea domne ca să rezolvăm problema trebuie să-i eutanasiem. După ce am făcut 
această ședință și am stat de vorbă și cu directorul de la GSL și cu domnișoara Vărzaru Iulia, am 
plecat cu o cu totul și cu totul altă concepție de acolo și cred că se vor găsii soluții care nu se vor 
vedea într-un timp scurt, ele se vor vedea pe un timp îndelungat, încă odată vreau să fie apreciată 
munca acestui om și cred că este o mare problemă dacă el a reziliat acest contract, acum trebuie 
găsită o soluție ca să continue munca pe care o face acolo. Din punctul meu de vedere nu știu care 
este soluția, legală, dacă vrea să rămână în Consiliu sau preferă să facă un lucru acolo dar cred că 
Giurgiu este....  

Domnul primar Anghelescu Adrian: Domnul Codruț v-am cerut o comisie să întruniți din care 
să fac și eu parte fiindcă problemele sunt de natură națională, toată lumea se dă la o parte în 
gestionarea câinilor fără stăpâni, trebuiesc miliarde de euro la nivel național, pe de altă parte oricâte 
eforturi am face noi la nivel local nu putem să stopăm abandonul câinilor din comunele apropiate și 
nu numai, adăpostul la capturi are parte și de câini care se vede că au fost îngrijiți și au fost ai cuiva 
numai că nu sunt microcipați, nu sunt sterilizați deci practic cultura aceasta nu este împărtășită și 
vom încerca cu Poliția Animalelor care sunt doar 7 la nivel al întregului județ, să mai facem o 



acțiune de conștientizare, să încercăm să închiriem sala de la Steaua Dunării unde mi se pare că este 
singura acreditată de DSV să se facă sterilizări și cu ajutorul Poliției Locale să aduce cât mai mulți 
cetățeni cu animalele spre sterilizare pentru că noi degeaba avem 600 de animale în adăpost iar pe 
străzile Giurgiului sunt peste 1500 iar sursa financiară nu o avem și nu o are nimeni sau la nivelul 
întregului județ nu știu dacă se găsesc sumele aferente, este aceeași, cum să spun eu, marotă ca și 
clădirile care au nevoie de consolidare, în fiecare zi mi-e frică că putem să avem parte de un seism 
și vă dați seama ce s-ar întîmpla la Școala Generală nr. 1 și nr. 2? Una dintre ele fiind și monument 
de artă și degeaba sunt minciuni aruncate la televizor că pe eficientizarea energetică o componentă 
o reprezintă și lucrările de consolidare fiindcă nu este adevărat. Mai avem aceeași teamă și la 
locuințele naționalizate, avem 3 apartamente în clădirea Meteor, mai avem câteva apartamente pe 
strada Gării, nimeni nu conștientizează și nimeni nu-ți pune la dispoziție resurse, de unde resursă 
fiindcă am fost invitați la bilanțul penitenciarului de maximă siguranță și la un moment dat ni s-a 
spus bugetul penitenciarului, bugetul penitenciarului este de 54.000 lei mai mare decât bugetul 
primăriei Giurgiu, la fel și PCTF-ul are bugetul mai mare, nu sunt gândite bine lucrurile în 
administrația publică și în folosirea banilor publici pentru rezolvarea problemelor care se acutizează 
în loc să se îndrepte. Mulțumesc. 

Domnul consilier Funieru Cătălin: Mulțumesc dragi colegi! Vă informez că lunea aceasta am 
să dau un comunicat de presă cu toată activitatea mea în care am desfășurat în această perioadă și 
tot ce am desfășurat la adăpostul public. Vă mai aduc la cunoștință că în momentul în care am 
semnat contractul am fost consiliat și mi s-a spus că nu ar fi incompatibilitate ceea ce fac. M-am 
sesizat în urma postărilor de pe internet și am contactat 4 avocați dintre care 3 m-au asigurat că nu 
este incompatibilitate și unul singur mi-a spus că este incompatibilitate și în urma avocatului care 
mi-a spus că sunt incompatibil am decis să închei contractul cu GSL-ul din prisma faptului că vreau 
să rămân consilier al acestui oraș pentru că vreau să-i reprezint pe oamenii care m-au ales și să, pe 
următoarea perioadă a desfășurării mandatului meu să pot ajut cât mai mult, cum am ajutat până 
acum. Și mai este o problemă, vă rog domnilor ziariști, domnule deputat, este ușor să dai cu noroi 
într-un om și vreau să, nu mi s-a cerut nicio opinie, toate ziarele care au scris despre mine nici 
măcat nu m-au contactat să mă întrebe cineva ce se întămplă, de aceea zic, haideți să ne informăm 
mai bine pentru că în toate postările care s-au făcut în media sunt multe neadevăruri. De aceea vreau 
luni cel târziu marți pentru că domnul contabil nu se află în oraș și nu am cum să iau toate datele ca 
să dau acest comunicat de presă, probabil luni sau marți, nu știu sigur, veți avea un raport amănunțit 
cu tot ce s-a întâmplat acolo. Mulțumesc. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnul consilier noi nu vă cerem niciun raport amănunțit 
pentru că nu suntem în măsură să vă spunem dacă dumneavoastră ați făcut ceva legal sau ilegal, 
sunt probabil alte instituții care sunt abilitate să se pronunțe în privința asta, am văzut și noi în presă 
ca și dumneavoastră. 

Domnul consilier Funieru Cătălin: Nu, dar sunt multe neadevăruri acolo și asta mă doare, 
probabil și dumneavoastră dacă ați fi în postura mea poate nu ați reacționa la fel dar vă dați seama 
ce, cât de, în viața mea ca și om nu am avut imaginea pătată și am ținut la imaginea mea 
întotdeauna, reputația mea, tot ceea ce am făcut a făcut cu credința unui om bun. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Domnul Funieru, bine ați venit în politică. 
Domnul consilier Funieru Cătălin: Da, mulțumesc! Vă mulțumesc pentru sprijin în primul 

rând, sunteți colegi și îmi exprim mulțumirea față de ajutorul pe care îl exprimați, am vorbit azi cu 
doamna Vărzaru și mi-a spus că ați fost, acum azi am aflat și chiar sunt mulțumit că ați avut succes, 
toate concluziile pe care le-ați tras acolo, ați văzut ce s-a întâmplat acolo, mai sunt multe de pus la 
punct, din punct de vedere al ceea ce se întâmplă cu cuștile, administrația dar încercăm să facem cât 
mai mult, vreau ca pe perioada mandatului nostru să încheiem cu această problemă a câinilor fără 
stăpân și a câinilor de pe străzi. Va fi greu dar în colaborare și aici primează ajutorul Poliției Locale 



care până la urmp trebuie să, nu știu, să fim oarecum  nici nu sunt de acord cu amenzile dar la un 
moment dat trebuie să înțeleagă că trebuie să sterilizăm câinii și să nu-i mai lăsăm pe străzi, de aici 
rezultă, nu știu cum să zic, bazin de animale fără stăpân. La un moment dat toți dintre noi trebuie să 
luăm atitudine și să le explicăm oamenilor, doar așa putem să ajungem la un numitor comun. 
Mulțumesc. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumesc și eu pentru prezență, declar 
ședința închisă. 
 
Ședința se încheie la ora 12:30.  

 

 
        P R E Ș E D I N T E,                                  SECRETAR GENERAL,  

              Nichita Tereza                                               Băiceanu Liliana  

 

 

                                                                                                                                                                                                        Întocmit 
Ionete A. 
Popa M. 
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